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CONSILIUL JUDETEAN CONSTANTA 

Nr.5141/02.03.2017  

 

 

 

 

PROCES VERBAL 

 

Încheiat astăzi 28.02.2017 la ședința ordinară a Consiliului Județean 

Constanța 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată de către Domnul Țuțuianu Marius Horia 

- Președinte al Consiliului Județean Constanța, astăzi, 28.02.2017, ora 14.00, în 

Sala ,,Remus Opreanu” din cadrul Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean 

Constanţa, în conformitate cu prevederile art. 94, alin.1 şi 3 din Legea nr. 

215/2001 privind administraţia publică locală. 

 La sedinţă participă: Domnul Țuțuianu Marius Horia - Președinte al 

Consiliului Județean Constanța, Domnul Palaz Claudiu-Iorga - Vicepreşedinte al 

Consiliului Judeţean Constanţa, Domnul Learciu Dumitru-Daniel - 

Vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Constanţa, Doamna Belu Mariana - 

Secretarul Județului Constanța, consilieri judeţeni, managerii instituțiilor 

subordonate Consiliului Județean Constanța, directorii direcţiilor de specialitate 

din aparatul propriu al Consiliului Judeţean Constanţa. 

 De asemenea, în sală sunt prezenți reprezentanți mass media.  

 Sunt absenți următorii consilieri județeni: domnul Zahariuc Cristian. 

 

X 

 

 

Ordinea de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 

actualizaţi pentru obiectivul „Reabilitarea DJ 222, Mihail Kogălniceanu – Cuza 

Vodă, km 130+615  –  km 150+210” ; 

 Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 

actualizaţi pentru obiectivul „Reabilitare drum judeţean DJ 224 Medgidia - 

Tortomanu – Siliştea, km 0+000  –  21+585 ; 

      Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 
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3. Proiect de hotărâre privind aprobarea eliberării certificatului de atestare a 

dreptului de proprietate pentru terenurile aflate în în patrimoniul S.C.Coral S.A. 

Mangalia, obiectivul „Alimentara 13” , situat în str. M.Kogălniceanu ( E87), 

localitatea 2 Mai, comuna Limanu, jud. Constanţa. 

 Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia . 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea eliberării certificatului de atestare a 

dreptului de proprietate pentru terenurile aflate în patrimoniul S.C.Coral S.A. 

Mangalia, obiectivul „Alimentara 26”, situat în str. Tineretului nr.9 , localitatea 

Costineşti, comuna Costineşti, judeţul Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia . 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea ştatului de funcţii şi organigramei 

Direcţiei de Pază a Judeţului Constanţa pentru anul 2017. 

      Iniţiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri  pe anul 2017 

pentru Direcţia de Pază a judeţului Constanţa.  

      Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Caietului de obiective pentru Centrul 

Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”.  

Iniţiator : Vicepreşedinte – Learciu Dumitru Daniel. 

 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Comisiei de concurs de proiecte de 

management la Centrul Cultural Judeţean Constanţa, „Teodor T. Burada”.  

Iniţiator : Vicepreşedinte – Learciu Dumitru Daniel. 

 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării anuale a 

managementului doamnei Apostoleanu Corina, director la Biblioteca Judeţeană 

„I.N.Roman” Constanţa. 

Iniţiator : Vicepreşedinte – Learciu Dumitru Daniel. 

 

10.  Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării anuale a 

managementului domnului  Vasile Gherghilescu, director la Teatrul pentru Copii 

şi Tineret Constanţa „Căluţul de mare”. 

Iniţiator : Vicepreşedinte – Learciu Dumitru Daniel. 

 

11. Proiect de hotarâre privind modificarea HCJ nr.17/2017 privind stabilirea 

unor tarife, taxe şi taxe locale pentru anul 2017. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 
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12. Proiect de hotarâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli 

pentru anul 2016, întocmit la data de 31.12.2016, pentru Spitalul Clinic de 

Pneumoftiziologie Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

  

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli 

pentru anul 2016, întocmit la data de 31.12.2016, pentru Spitalul Clinic Judeţean 

de Urgenţă „Sf. Apostol Andrei” Constanţa.  

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

  

14. RETRAS Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor domnului 

Ioniţă Alexandru Eduard pentru minora Ioniţă Luiza Ramona. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

  

15. Proiect de hotărâre privind organizarea reţelei şcolare de învăţământ 

special liceal şi special postliceal din judeţul Constanţa, pentru anul şcolar 2017 

– 2018.  

Iniţiator : Vicepreşedinte – Learciu Dumitru Daniel. 

 

16. Proiect de hotărâre privind preluarea unui bun imobil – teren în suprafaţă 

de 4784 mp - aflat în domeniul public al comunei Tortoman, din administrarea 

Consiliului Local Tortoman în administrarea Consiliului Judeţean Constanţa, în 

vederea realizării unui obiectiv de investiţii în cadrul Proiectului „Sistem de 

Management Integrat al Deşeurilor în judeţul Constanţa.  

Iniţiator : Vicepreşedinte – Learciu Dumitru Daniel. 

 

17. Proiect de hotărâre privind trecerea unor bunuri imobile din proprietatea 

publică a judeţului Constanţa  în proprietatea publică a unităţii administrativ-

teritoriale Municipiul Mangalia şi în administrarea Consiliului Local al 

Municipiului Mangalia. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

18. Proiect de hotărâre privind trecerea unor bunuri imobile din proprietatea 

publică a judeţului Constanţa în proprietatea publică a unităţii administrativ-

teritoriale oraşul Năvodari. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

19. RETRAS Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei consiliului 

de administraţie al Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

20. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei consiliului de 

administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă „Sf. Apostol Andrei”  Constanţa. 
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Iniţiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea regulamentului de organizare şi 

funcţionare pentru Pavilionul Expoziţional Constanţa, imobil aflat în domeniul 

public al judeţului Constanţa. 

     Iniţiator : Palaz Claudiu Iorga. 

 

22.  Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului referitor la constituirea 

Judeţului Constanţa ca parte   civilă într-un dosar penal.  

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

23.  Punerea în discuţie a  adresei IPJ Constanţa, nr.1030/18.01.2017. 

 

 

24. Proiect de hotarâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei 

Cîrligeanu Florentina Corina. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

25. Proiect de hotărâre privind transmiterea unor spaţii din imobilul, 

proprietate publică a judeţului Constanţa, situat în Constanţa,str.Mircea cel 

Bătrân nr. 106, în folosinţă gratuită Centrului Cultural Judeţean Constanţa 

„Teodor T. Burada” 

Iniţiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

26. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei 

Popescu Liliana, pentru tânăra Popescu Diana-Florentina. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

27. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Stroe 

Anna Mirela. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

 

X 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Bună ziua, bine ați venit! Putem începe? Doamna 

Belu vă rog să faceți prezența.  

D-na Belu Mariana: Sunt prezenți 36 de consilieri, ședința este legal 

constituită.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Avem pe ordinea de zi 23 de proiecte la care se 

adaugă încă 4 proiecte pe ordinea suplimentară. O să dau citire acestor 4 

proiecte.  
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 - Cine este de acord cu ordinea suplimentară? Abțineri? Împotrivă? 

Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  O să dau citire întregului convocator. Avem 2 

proiecte retrase de pe ordinea de zi, proiectul nr.14 și proiectul nr.19 și o să vă 

spun de ce. La proiectul nr.14 nu avem toate documentele date pentru acest 

ajutor financiar, nu au venit toate documentele, urmând la ca la următoarea 

ședință să vedem dacă este oportună și proiectul nr.19 deoarece nu avem încă o 

propunere concretă pentru acest proiect.  

 - Cine este pentru întreaga ordine de zi? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 

actualizaţi pentru obiectivul „Reabilitarea DJ 222, Mihail Kogălniceanu – Cuza 

Vodă, km 130+615  –  km 150+210” ; 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 

actualizaţi pentru obiectivul „Reabilitare drum judeţean DJ 224 Medgidia - 

Tortomanu – Siliştea, km 0+000  –  21+585 ; 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea eliberării certificatului de atestare a 

dreptului de proprietate pentru terenurile aflate în în patrimoniul S.C.Coral S.A. 

Mangalia, obiectivul „Alimentara 13” , situat în str. M.Kogălniceanu ( E87), 

localitatea 2 Mai, comuna Limanu,  jud. Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea eliberării certificatului de atestare a 

dreptului de proprietate pentru terenurile aflate în patrimoniul S.C.Coral S.A. 
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Mangalia, obiectivul „Alimentara 26”, situat în str. Tineretului nr.9 , localitatea 

Costineşti, comuna Costineşti, judeţul Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea ştatului de funcţii şi organigramei 

Direcţiei de Pază a Judeţului Constanţa pentru anul 2017. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri  pe anul 2017 

pentru Direcţia de Pază a judeţului Constanţa.  

 

 Vă ascult, domnule Muhscină.  

 Am înțeles mesajul, haideți să continuăm ședința Consiliului Județean, vă 

rog frumos. Poftim? Mă opriți? Dar fiți condescendenți și luați loc în sală dacă 

tot vreți să faceți o manifestație aici. 

Dl. Băisan Remus Cristy: Bună ziua! Poate este un moment oportun totuși, 

dacă tot avem o întrerupere și întreruperea este pe subiectul domnișoarei 

consilier Sabrina Nedelcu. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Nu este domnule Băisan, subiectul este punctul 

nr.7. Avem o ordine de zi care trebuie respectată. După ce terminăm ședința 

putem face toate declarațiile politice care doriți. Vă rog frumos. 

Dl. Băisan Remus Cristy:  Am reținut. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Haideți să ne ținem ședința de Consiliu Județean 

așa cum se ține o ședință de Consiliu județean în Consiliul Județean Constanța 

care trebuie să se desfășoare normal. Vă rog frumos. Vă rog, domnule 

Muhscină. 

Dl. Muhscină Gheorghe:  Pentru punctul nr.6 doar aș vrea să atrag atenția 

asupra unui lucru. Este clar că aici veniturile sunt extrabugetare și este foarte 

bine că este așa dar, după niște vizite pe care le-am avut în teritoriu, în județ, am 

observat că la unele primării, respectiv, punctual o să vă spun, la Cobadin, 

Direcția de Pază se suprapune cu Direcția de Poliție Locală, există și Poliție 

Locală. Am înțeles că este extrem de redundantă apariția Direcției de Pază 

acolo, având în vedere că au și poliție locală.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Direcția de Pază nu primește bani de la Consiliul 

județean. Noi doar le aprobăm bugetul. Presupun că este un contract încheiat 

între primăria la care faceți referire cu Direcția de Pază.  

Dl. Muhscină Gheorghe:  Exact.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Nu le impunem, este o problemă între primăria la 

care faceți referire, Cobadin, cu Direcția de Pază. Dacă au probleme contractuale 

trebuie să le rezolve. 

Dl. Muhscină Gheorghe:  Rugămintea lor era dacă suntem deschiși, ca și 

Consiliu Județean, acolo unde este redundanță, să renunțe la serviciile Direcției 

de Pază. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Da. Rămâne de discutat. Vă mulțumesc foarte 

mult. Am înțeles. Este bună intervenția.  

  - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:     
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Caietului de obiective pentru Centrul 

Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Comisiei de concurs de proiecte de 

management la Centrul Cultural Judeţean Constanţa, „Teodor T. Burada”.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării anuale a 

managementului doamnei Apostoleanu Corina, director la Biblioteca Judeţeană 

„I.N.Roman” Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
10.  Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării anuale a 

managementului domnului  Vasile Gherghilescu, director la Teatrul pentru Copii 

şi Tineret Constanţa „Căluţul de mare”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 
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Dl. Matei Radu Bogdan:  Am o scurtă întrebare pentru executiv, nu știu exact 

cine ar putea să îmi răspundă. Vreau să știu care este stadiul investiției de la 

Centrul de tineret ,,Jean Constantin”. Știu că trebuia dat în folosință dar nu știu 

exact cum stăm.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Cred că în cursul lunii martie îi facem 

inaugurarea. Am înțeles de la domnul Palaz că sunt aproape finalizate toate 

avizele. Domnul Palaz... 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  E vorba de avize. Proiectul de la început a fost făcut 

fără cap, acesta este adevărul, să nu ne ascundem după deget. Dar pe măsură ce 

am găsit ineficiențele proiectului le-am rezolvat pe parcurs. Mai mult probleme 

tehnice, nu mă refer la proiectul în sine. S-a luat un aparat care nu avea aerisire, 

dacă lucra la capacitate putea să ia foc, adică niște lucruri tehnice. Dacă tot 

facem un lucru bun, haideți să îl facem până la capăt. Că puteam să îi dăm 

drumul așa, toată lumea bătea din palme că s-a tăiat pamblica, și ce bine îți stă, 

de fapt el nu era funcțional. Mai durează puțin datorită birocrației, nu că nu știm 

ce avem de făcut. Mai sunt anumite termene care nu-și permite nimeni să sărim 

peste ele. Nu putem să facem o gaură în tavan, pentru aerisire, fără un mic 

proiecțel, că nu își asumă nimeni o placă găurită, adică nu din alt motiv, să știți. 

Acesta este singurul motiv.  

Dl. Matei Radu Bogdan:  Deci, întârzierea nu pune riscul de a pierde 

finanțarea. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Exclusă varianta aceasta.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Nici nu se pune problema. Oricum suntem pe 

banii Consiliului județean, acum.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Deci, exclusă! Și fiți sigur că s-au făcut și demersuri 

pentru recuperarea prejudiciului. 

Dl. Matei Radu Bogdan:  Mulțumesc. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Și eu vă mulțumesc. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
11. Proiect de hotarâre privind modificarea HCJ nr.17/2017 privind stabilirea 

unor tarife, taxe şi taxe locale pentru anul 2017. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
12. Proiect de hotarâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli 

pentru anul 2016, întocmit la data de 31.12.2016, pentru Spitalul Clinic de 

Pneumoftiziologie Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 



9 
 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli 

pentru anul 2016, întocmit la data de 31.12.2016, pentru Spitalul Clinic Judeţean 

de Urgenţă „Sf. Apostol Andrei” Constanţa.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă ascult, domnule Muhscină. 

Dl. Muhscină Gheorghe:  Mulțumesc. Având în vedere că am votat bugetul pe 

anul 2016, practic descărcarea de gestiune, am votat pentru, dar rugămintea este, 

dacă se poate, proiectul de buget detaliat, să avem un pic mai mult timp înainte 

să ne uităm pe ele, ca să evităm situații de genul care au fost în trecut, contract 

de curățenie cu 30 lei/mp sau achiziționarea materialelor de curățenie de la firme 

dubioase care nu pot să asigure normele. Pentru a  putea evita aceste probleme. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Sunt de acord cu dumneavoastră. Știm toți că au 

fost niște probleme.  

Dl. Muhscină Gheorghe: Exact. Mulțumesc. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Deci, pentru luna viitoare când vom avea ședința, 

comisiile de specialitate le vom pune cu 5 zile înainte pentru a se putea discuta 

mai pe larg pe baza bugetului, pentru că vom aproba și bugetul.  

Dl. Muhscină Gheorghe:  Mulțumesc. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Și eu vă mulțumesc. 

14. RETRAS Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor domnului Ioniţă 

Alexandru Eduard pentru minora Ioniţă Luiza Ramona. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
15. Proiect de hotărâre privind organizarea reţelei şcolare de învăţământ special 

liceal şi special postliceal din judeţul Constanţa, pentru anul şcolar 2017 – 2018.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
16. Proiect de hotărâre privind preluarea unui bun imobil – teren în suprafaţă de 

4784 mp - aflat în domeniul public al comunei Tortoman, din administrarea 

Consiliului Local Tortoman în administrarea Consiliului Judeţean Constanţa, în 

vederea realizării unui obiectiv de investiţii în cadrul Proiectului „Sistem de 

Management Integrat al Deşeurilor în judeţul Constanţa.  
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 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
17. Proiect de hotărâre privind trecerea unor bunuri imobile din proprietatea 

publică a judeţului Constanţa  în proprietatea publică a unităţii administrativ-

teritoriale Municipiul Mangalia şi în administrarea Consiliului Local al 

Municipiului Mangalia. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

18. Proiect de hotărâre privind trecerea unor bunuri imobile din proprietatea 

publică a judeţului Constanţa în proprietatea publică a unităţii administrativ-

teritoriale oraşul Năvodari. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 Este acel proiect de care am discutat împreună. Vă ascult, domnule 

Muhscină.  

Dl. Muhscină Gheorghe:  Deci, consilierii PNL au votat pentru acest subiect 

având în vedere că de aproximativ 10 ani ne tot luptăm pentru acest proiect și 

noi. Ne bucurăm că s-a întâmplat acum. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Nu vi-l asumați acum pentru că este proiectul 

meu.  

Dl. Muhscină Gheorghe:  Este proiectul dumneavoastră, ne bucurăm, mai bine 

mai târziu decât niciodată.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  De la început toți am venit să construim ceva în 

județul acesta.  

Dl. Muhscină Gheorghe: Exact. Avem rugămintea ca lucrurile să se desfășoare 

transparent și să știm cu certitudine câteva chestii, ce se va întâmpla cu 

beneficiarii serviciilor de neuro, de la Năvodari, unde sunt relocați și cu ce 

costuri, care este calendarul pentru construirea, amenajarea și popularea mai ales 

a centrului de sănătate cu personal și draftul  de buget pentru proiect și cum se 

integrează acesta în proiecțiile bugetare ale orașului Năvodari.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  La vremea respectivă vi le vom prezenta pe toate. 

Momentan dăm această hotărâre pentru că, la ora actuală, doar jumătate de 

clădire este în administrarea noastră, jumătate de clădire este în administrarea 

UAT-ului Năvodari. Sper ca în cel mai scurt timp, sper ca până în toamnă să 

reușim să avem un centru medical cu acele secții pe care vi le spuneam.  

Dl. Muhscină Gheorghe:  Mulțumim. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Vă mulțumesc și eu. 

19. RETRAS Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Consiliului 

de Administraţie al Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
20. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Consiliului de 

Administraţie al Spitalului Clinic de Urgenţă „Sf. Apostol Andrei”  Constanţa. 

 

 Propuneri? Pentru Consiliul de Administrație.  

Dl. Muhscină Gheorghe:  Partidul Național Liberal îl propune pe domnul 

doctor Enescu Marius. 

Dl. Learciu Dumitru Daniel: Bună ziua, în primul rând. Din partea grupului 

ALDE îl propunem pe domnul Alin Pilcă. Nu este neapărat necesar să fie 

membru al Consiliului Județean. Poate fi propusă orice persoană care întrunește 

condițiile care le solicită legea, în speță, este vorba doar să fie economist, atât. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Luăm o pauză de 5 minute ca să putem vota. 

Sănătatea este în subordinea domnului Learciu. 5 minute pauză, vă rog frumos.  

 

( pauză) 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Domnul lider de grup, Muhscină, vă rog frumos, 

am înțeles că vă retrageți propunerea? 

Dl. Muhscină Gheorghe:  În primul rând avem o problemă de transparență, la 

acest capitol, și considerăm că este inadmisibil ca propunerile pentru Consiliul 

de Administrație de la Spital să nu ne fie comunicate de îndată ce sunt decise și, 

proiectul cu numele și CV-urile candidaților nu au fost pe site. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: CV-urile sunt la noi la Consiliul Județean. 

Propunerile se fac în plenul Consiluilui Județean.  

Dl. Muhscină Gheorghe:  În regulă. Nu credem că o persoană care a fost 

implicată într-un imens scandal de corupție trebuie să ocupe o funcție care 

gestionează, până la urmă, un buget anual de peste 18 milioane de lei.  

 Chiar nu există alți oameni care să nu fie suspectați de corupție în tot 

ALDE, PMP sau PSD? Și nu se găsește un nume curat? Este chiar atât de greu 

să dăm dovadă de respect pentru cetățeni și trebuie să așteptăm să continuăm cu 

sfidarea pe următorii 4 ani?  

 Pe cale de consecință o să ne retragem propunerea, pentru că nu 

considerăm că este într-un echilibru persoana domnului Enescu cu persoana 

propusă de către coaliția dumneavoastră. Așa că vom vota împotrivă. 

Mulțumim. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Vă mulțumesc. Deci, să înțeleg că ați retras 

propunerea. Refacem buletinele de vot. Bun. Atunci mai luăm o pauză de 5 

minute până se refac buletinele de vot. Dar puteați să ne spuneți de la început.  

 Așteptăm buletinele de vot și trecem la următorul punct pe ordinea de zi.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
21. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 

funcţionare pentru Pavilionul Expoziţional Constanţa, imobil aflat în domeniul 

public al Judeţului Constanţa. 

 

 Vă ascult domnule consilier. 

Dl. Iordache Marian:  Și la ședința precedentă am întrebat dacă are autorizație 

ISU, Pavilionul Expozițional, pentru că de data aceasta am văzut că în 

regulament este dat  în sarcina viitorului concesionar sau celui care închiriază 

acest spațiu, să obțină... 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Nu se va concesiona acest pavilion. 

Dl. Iordache Marian:  Să obțină avizele, chiriașul. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule Palaz, este în subordinea 

dumneavoastră.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Deci, v-am explicat și data trecută, se autorizează 

activitățile. Ce ați văzut dumneavoastră aici este ca și cum vă duceți mâine să 

închiriați o hală, să faceți o nuntă în ea, și aveți obligativitatea de a vă lua 

autorizație pentru activitatea în sine. Autorizarea ISU se referă la clădirea în 

sine. 

 Până la această dată, deja cred că azi a semnat referatul domnul 

președinte, până săptămâna viitoare deja iese și intabularea. Paralel s-a mers și 

cu autorizarea clădirii.   

 Eu sunt convins că Pavilionul Expozițional va fi, cred că, singura clădire 

din orașul Constanța, la asemenea dimensiune, mă refer la capacitate, care va 

avea, și ambiția noastră este, de a avea autorizare IGSU. Credeți-ne urmăm 

acești pași și v-am explicat de ce anume se desfășoară activități. Este ca și cum 

azi desfășor doar activitatea, mă autorizez. Autorizarea întregii clădiri este cu 

totul și cu totul altceva.  

 Deja se lucrează la modificarea anumitor dispoziții pe care le-au dat cei de 

la, inspectorul sau cum se numește cel care a câștigat licitația.  

Dl. Niculescu George Sergiu:  Domnule vicepreședinte, mă scuzați, vreau să 

revin, în momentul de față  Pavilionul Expozițional are autorizație ISU? Nu are 

autorizație . 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Nu are autorizație ISU. Fiecare activitate în parte, 

haideți să ne înțelegem, nu încercați să denaturați, să începeți cu avioane gen 

Colectiv.  

Dl. Niculescu George Sergiu:  Eu vă întreb dacă are autorizație ISU în 

momentul de față. 
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Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Eu v-am spus. Sunteți căsătorit? 

Dl. Crușoveanu Marian:  Ce relevanță are! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Când ați făcut nunta ați avut.... 

Dl. Niculescu George Sergiu: Altă întrebare! altă întrebare, domnule 

vicepreședinte! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Bineînțeles, ce puteați să faceți decât să luați ce-i mai 

bun de la cel care a formulat astfel afirmațiile. 

Dl. Niculescu George Sergiu:  Este în trend. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Mă bucur! Poate mai învățați și dumneavoastră alte 

lucruri.  

 Vroiam să vă spun că în momentul în care v-ați desfășurat activitatea, 

unde v-ați făcut nunta sau unde se desfășoară nunțile, exact același statul au și 

activitățile care se desfășoară în Pavilonul Expozițional. 

 Deci, ceea ce doriți dumneavoastră să solicitați de la Pavilionul 

Expozițional, ar trebui să solicitați la toate spațiile unde se desfășoară activități 

publice, din județul Constanța. Și dacă ne-ați trata la fel, deci fără pasiune 

politică, ar fi perfect. Dar mai departe rămâne să vedem dacă reușiți acest lucru.  

Dl. Matei Radu Bogdan:  ....pentru asta suntem obligați să existăm. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Foarte bine, și eu v-am dat răspunsul mai devreme. 

Dl. Matei Radu Bogdan:  Înțelegerea noastră era că vrem să pasăm cartoful 

fierbinte altcuiva, operatorului.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Înțelegerea în ce sens? 

Dl. Matei Radu Bogdan:  Atât am înțeles eu din... 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Nu! Dar nu există concesiune, să ne înțelegem! Nu se 

va concesiona Pavilionul Expozițional! 

Dl. Niculescu George Sergiu: Închiriere! 

Dl. Matei Radu Bogdan:  Am folosit greșit... 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Este normal să se autorizeze cel care desfășoară 

activitatea, să scoată un aviz pentru activitatea pe care o desfășoară acolo. Să ne 

înțelegem. 

Dl. Crușoveanu Marian:  Dar eu care închiriez, și sunt proprietarul imobilului, 

nu trebuie să fiu autorizat ca să desfășor acea activitate comercială, de a 

închiria? 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Și eu v-am explicat mai devreme că avem termen de 

a rezolva acest lucru și suntem exact în termenul prevăzut de lege să putem să 

desfășurăm activități până la acea dată și suntem în curs de autorizare.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Până în luna iunie suntem obligați să ne 

autorizăm. Exact asta vrea să vă spună domnul vicepreședinte Palaz. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Exact! După luna iunie, dacă nu o să reușim să 

obținem aceste lucruri ne puteți certa. Nu avem interdicție.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  La ora actuală nu avem autorizație ISU. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Ca toate clădirile din Constanța. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Până în luna iunie noi suntem în curs de 

autorizare, domnul vicepreședinte Palaz se ocupă de această problemă. În cursul 

lunii martie, cel târziu aprilie, vom avea și această autorizare. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
22.  Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului referitor la constituirea 

Judeţului Constanţa ca parte   civilă într-un dosar penal.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
23.  Punerea în discuţie a  adresei IPJ Constanţa, nr.1030/18.01.2017. 

 

 Aici o să fac o mică paranteză, este vorba de clădirea de pe strada  Izvor. 

În cursul codurilor roșii, portocalii, galbene care le-am avut în județul Constanța, 

presupun că oamenii nevoiași au furat parchetul care, clădirea oricum este la ora 

actuală pentru demolare.  

 Eu v-am supus atenției dumneavoastră această adresă de la IPJ, dacă ne 

constituim parte civilă pentru ceva pentru care oricum nu avem, ca să spun așa, 

pierderi.  

Dl. Măndilă Gheorghe:  Domule președinte există o faptă? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Da, i-au prins pe hoți, niște copii, care au furat 

trei lemne.  

Dl. Măndilă Gheorghe:  I-a trimis cineva acolo? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Cum? Nu i-a trimis nimeni acolo.  

Dl. Măndilă Gheorghe:  Părinți, vecini, frați mai mari? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Supun la vot propunere de a nu ne constitui parte 

civilă. Eu propun să nu ne constituim parte civilă pentru că nu putem evalua 

pierderea.  

 - Cine este pentru a nu ne constitui parte civilă?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Numai puțin! Să înțeleg că veniți cu propunerea să 

ne constituim parte civilă în acest dosar în care s-a furat parchetul? 

Dl. Crușoveanu Marian:  Vă rog frumos, domnule președinte, puteți să citiți 

această adresă a IPJ să vedem și noi exact ce... 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Păi, stați puțin că a venit cu o propunere, lăsați-mă să 

mă lămuresc puțin!  

 Deci, domnule Măndilă, să înțeleg că vreți să ne constituim parte civilă că 

s-a furat un parchet vechi de 60 de ani dintr-o clădire propusă spre demolare.  

Dl. Crușoveanu Marian:  Există fapte penale, pe scurt, sau nu? 
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Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Haideți să supunem la vot propunerea domnului 

Măndilă.  

Dl. Crușoveanu Marian:  Dacă dumneavoastră acceptați furtul, este problema 

dumneavoastră. Aveți altă convingere, eu am altă convingere.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Eu propun să supunem la vot propunerea Partidului 

Național Liberal.  

Dl. Crușoveanu Marian:  În primul rând citiți adresa IPJ. 

D-na Belu Mariana:  O secundă. Ca să ne putem constitui parte civilă, trebuie 

să evaluăm paguba. La acest moment, domnule Crușoveanu, vă rog frumos, am 

înțeles, și noi vrem să fim corecți nu numai dumneavoastră. Este vorba de câteva 

plăci de parchet, din câte am înțeles, vechi de peste 60 de ani. Clădire care este 

propusă spre demolare, cu expertiză cu tot. Au intrat probabil niște copii și au 

luat câteva plăci.  

 Ca să ne constituim parte civilă trebuie să evaluăm. Nici nu știm câte plăci 

sunt, că nu ne spune poliția ce a găsit asupra lor.  

 Ca să ne constituim parte civilă ar trebuit să mergem la contabilitate la 

direcția noastră și să vedem câți metri pătrați...  

Dl. Crușoveanu Marian:  Deci, să înțelegem că nu mai are nicio valoare 

contabilă.  

D-na Belu Mariana:  Ce valoare are, că ea nu mai are valoare contabilă  de 

aceea nu avem cum să ne constituim parte civilă. Ați înțeles? Nu avem la ce să 

ne raportăm.  

Dl. Crușoveanu Marian:  Acum am înțeles.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Doamna Secretar, dacă îmi permiteți. Problema este 

alta, decizia și solicitarea Partidului Național Liberal a fost următoarea, pentru 

acest perchet vechi de 60 de ani să ne constituim parte civilă. Eu vreau să 

supunem la vot, dacă ne permiteți... 

Dl. Crușoveanu Marian:  Domnule Palaz, vă rog frumos cu circul, vă rog 

frumos! Dumneavoastră ați spus dacă suntem de acord că cineva a furat din 

bunurile Consiliului Județean! Dacă vrem să nu constituim parte civilă sau nu! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Nu! Eu v-am explicat speța în sine. V-am spus că 

este vorba de un parchet care este casat.  

Dl. Crușoveanu Marian:  După ce ne-a explicat doamna Secretar, este cu totul 

altceva.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Domnule Crușoveanu, sunt două principii! Doamna 

Belu v-a explicat ce avem în contabilitate! Dumneavoastră, mai devreme, ați 

spus așa, ca principiu trebuie să ne constituim parte civilă.  

 Este datoria mea, ca să vă propun, pentru că așa este corect, propunerea 

dumneavoastră de a se constitui parte civilă într-un dosar în care niște copii au 

furat parchet! 

Dl. Muhscină Gheorghe:  Domnule Palaz, nu a fost o propunere, a fost o 

întrebare.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  A spus domnul Măndilă! 
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Dl. Muhscină Gheorghe:  A pus o întrebare. Nu a fost o propunere. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Domnule, a spus că și pentru 1 leu vă constituiți! 

Dl. Muhscină Gheorghe: Ca principiu, legea trebuie aplicată pentru toată 

lumea.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Bun! Și nu vreți să supunem la vot propunerea 

aceasta? 

Dl. Muhscină Gheorghe:  După ce ne-a explicat, acum am înțeles despre ce 

este vorba. Dar aici subiectul este punerea în discuție. Nu am discutat nimic, 

haideți să nu ne luăm acum că a pus o întrebare și să o împingem către un vot. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Ați întors-o frumos acum, dar haideți. 

Dl. Muhscină Gheorghe:  Nu am întors-o frumos.  

Dl. Crușoveanu Marian:  La asta vă pricepeți dumneavoastră, domnule Palaz! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Niciodată! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Haideți să supunem la vot, domnule Palaz. 

Dl. Muhscină Gheorghe:  Este în regulă. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:   
 - Cine este pentru a nu ne constitui parte civilă? Abțineri? Împotrivă? 

Mulțumesc. Deci, nu ne constituim parte civilă. 

D-na Belu Mariana:  34 voturi pentru. 2 voturi împotrivă ( consilieri PNL).  

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Bine că nu aveți majoritatea.  

D-na Belu Mariana:  O secundă. Am să vă spun ce se întâmplă cu copii. Ca să 

terminăm explicațiile.  

 Dacă sunt copii și dacă sunt până în 14 ani nu răspund, o secundă, deci 

domnule consilier, ca să dăm explicațiile până la capăt. Dacă sunt până în 14 

ani, ei nu răspund penal. De obicei, instanța împreună cu parchetul vine cu 

propunere către Direcția Generală de Asistență și Protecția Copilului pentru a se 

lua o măsură specială și, singura măsură specială este supravegherea 

specializată.  

 Adică, ei sunt chemați acolo împreună cu părinții și le punem în vedere ca 

într-o perioadă de timp să meargă la școală, să fie cuminți, sunt singurele 

măsuri, dacă sunt până în 14 ani. După aceea răspund penal, în funcție dacă au 

avut discernămână, peste 18 ani răspund.  

 Încă odată repet, ei oricum vor avea o supraveghere specializată, acești 

minori,  pentru că dacă nu respectă planul acela pe care îl dă Poliția și Parchetul, 

după aceea etapa următoare merg într-o școală, nu știu cum se mai cheamă... 

Dl. Crușoveanu Marian:  Am o întrebare, era păzit acel imobil care urmează să 

fie demolat, era păzit? 

D-na Belu Mariana: Nu știu. Domnul Rancichi, sunteți în sală, domnule 

director? Răspundeți. 

Dl. Rancichi Sebastian:  Nu era păzit. 

D-na Belu Mariana:  Nu era păzit, pentru că el este propus spre demolare, 

trebuie să-l demolăm.  
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Dl. Rancichi Sebastian:  Așa este. În lumina ultimilor evenimente s-a luat 

decizia să se suplimenteze contractul pe care îl avem cu Direcția Județeană de 

Pază, prin anexă la contract, cu un post suplimentar de pază și să se 

împrejmuiască locația cu panouri de siguranță până la demolarea acesteia.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Deci, la ora actuală este păzit. Vă mulțumesc, 

domnule Rancichi. 

D-na Belu Mariana:  La momentul acela nu era.  

Dl. Crușoveanu Marian:  Adică, de ce îl mai păziți dacă vreți să se ia de acolo, 

de ce îl mai păziți? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Ca să nu avem accidente, domnule Crușoveanu.  

Dl. Crușoveanu Marian:  Trebuia să puneți acolo o pancartă pe care să 

spuneți... 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Este pusă și acea pancartă, dar dumneavoastră 

știți bine, că aveți copii și de copii nu poți răspunde tot timpul.    

Dl. Crușoveanu Marian:  Au fost trimiși la furat! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Nu cred că au fost trimiși la furat, haideți să fim 

serioși.  

Dl. Crușoveanu Marian:  Doamna Secretar, pot să revin asupra votului meu? 

D-na Belu Mariana:  Da. 

Dl. Crușoveanu Marian:  Sunt împotrivă la acest punct. 

D-na Belu Mariana:  Nicio problemă. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Să fie băgați în pușcărie, că au furat parchet, 

copilașii.  

Dl. Crușoveanu Marian:  Un loc care nu era păzit, să nu intre nimeni să fure, 

da? În condițiile în care este păzit acel loc, da, sunt împotrivă! Dacă nu era păzit 

era la liber pentru toată lumea, să spunem așa între ghilimele. 

D-na Belu Mariana:  Atunci de ce vă constituiți parte civilă, dacă era la liber? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Doamna Belu, ne ținem prea mult pentru o 

problemă minoră. 

D-na Belu Mariana:  33 de voturi pentru a nu ne constitui. 3 voturi împotrivă, 

pentru a ne constitui ( consilieri PNL).   

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Vă mulțumesc. 

24. Proiect de hotarâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei 

Cîrligeanu Florentina Corina. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
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25. Proiect de hotărâre privind transmiterea unor spaţii din imobilul, proprietate 

publică a judeţului Constanţa, situat în Constanţa, str.Mircea cel Bătrân nr. 106, 

în folosinţă gratuită Centrului Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada” 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
26. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Popescu 

Liliana, pentru tânăra Popescu Diana-Florentina. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Vă rog. 

Dl. Matei Radu Bogdan:  Până numărăm voturile, dacă tot avem câteva 

momente libere, aș fi vrut să propun executivului, având în vedere câte liniile 

noi de finanțare s-au deschis, teatrele de vară, gradinile de vară Soveja și de la 

Perla. Aș vrea să propun, cred că direcției de finanțare europeană, să vedem dacă 

găsim o linie de finanțare europeană , să le repunem în valoare. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Acum căutăm axe de finanțare pentru a investi 

din bani eurpeni pentru reabilitarea Teatrului Soveja și Mamaia. 

Dl. Matei Radu Bogdan:  Exact. Ar fi fantastic dacă pe mandatul nostru măcar 

asta putem să ducem la bun sfârșit. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Suntem în lucru la Direcția de Proiecte pe aceste 

două situații. 

Dl. Matei Radu Bogdan:  Mulțumesc. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
27. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Stroe 

Anna Mirela. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 

D-na Belu Mariana:  36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Așteptăm rezultatul votului.  

Dl. Băisan Remus Cristy: Acum, domnule președinte, este oportun să 

redeschidem subiectul domnișoarei Nedelcu Sabrina? Că m-ați întrerupt, ați spus 

că nu era la obiect. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu am închis ședința, momentan. Declarații 

politice facem la sfârșit, domnule Băisan. Eu știu că vă place politica foarte mult 

și încercați și în plenul Consiliului Județean să vă impuneți punctul de vedere 
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dar, ar fi bine să ne vedem de treabă, să construim în Consiliul Județean, da? Vă 

rog frumos. 

Dl. Băisan Remus Cristy:  Era o pauză.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Privitor la proiectul de hotărâre nr.20, rezultatul 

votului este: 

 22 de voturi pentru, 13 voturi împotrivă, 0 voturi anulate. 

 Domnul Pilcă Alin este noul membru în consiliul de administrație al 

Spitalului Clinic Județean de Urgență ,, Sf. Apostol Andrei” Constanța.  

 

 

 Eu vă mulțumesc foarte mult pentru ședință. Declar ședința închisă. Ne 

vedem la ședința de buget de luna viitoare. Vă mulțumesc foarte mult. O zi 

bună! 

 

 

X 

 

 

PREŞEDINTE, 

ȚUȚUIANU MARIUS HORIA 

 

 

 

 

 

 

SECRETAR AL JUDEŢULUI , 

BELU MARIANA 

 

 

 

 

Întocmit,  

Inspector în cadrul   

 Compartimentului Comisii de Specialitate                                                                                                              
                                                                                                                              Grovu Mihaela 
 


